



# 香港飛鏢會

## HONG KONG DARTS ASSOCIATION

Room 2020, Tower B, Regent Centre, 70 Ta Chuen Ping St., Kwai Chung, N. T., H. K.  
H.K.G.P.O. Box 11501, Hong Kong. Tel : (852) 2117-9790 Fax : (852) 2519-6760  
Email : info@hkdart.org.hk WebSite : www.hkdart.org.hk  
香港 新界 葵涌 打磚坪街 70 號 麗晶中心 B 座 2020 室

### 香港飛鏢會慈善盃 2017

香港飛鏢會慈善盃 2017 將於九月舉行，上年度共籌得善款港幣 30,300 元。

本年度賽事詳情如下，敬希各界繼續鼎力支持！

受惠機構：親切



日期：3-9-2017 (星期日)

時間：下午 5 時至晚上 11 時

場地：紅磡新旺會 ~ 紅磡馬頭圍道 37-39 號紅磡商業中心 B 座 3 樓

參賽資格：參賽者需最少募捐港幣 100 元及填妥參賽表格於比賽當日到達比賽場地報名(只限香港飛鏢會會員參賽)

其他捐款：本會亦誠邀各會員以個人或隊伍名義捐款支持善舉，多多益善，少少無拘！  
請填妥贊助表格連同善款一併於比賽當日交到紅磡新旺會，如有查詢可聯絡 Michael So (電話：9259 6664)

賽制：個人 501 (直接開始/雙倍結束)  
參賽者少於 16 名：小組單循環 3 局 2 勝，出線後 5 局 3 勝淘汰賽  
參賽者多於 16 名：5 局 3 勝淘汰賽

獎項：冠、亞軍 ~ 獎盃  
並列季軍 ~ 獎牌  
最高籌款者及傑出籌款者 ~ 獎盃

如有查詢請電郵至：[info@hkdart.org.hk](mailto:info@hkdart.org.hk)



# 香港飛鏢會

## HONG KONG DARTS ASSOCIATION

Room 2020, Tower B, Regent Centre, 70 Ta Chuen Ping St., Kwai Chung, N. T., H. K.  
H.K.G.P.O. Box 11501, Hong Kong. Tel : (852) 2117-9790 Fax : (852) 2519-6760  
Email : info@hkdart.org.hk WebSite : www.hkdart.org.hk  
香港 新界 葵涌 打磚坪街 70 號 麗晶中心 B 座 2020 室

### **HKDA Charity Match Play 2017**

HKDA Charity Match Play 2017 will be held in September. We got the donation amount HK\$30,300.- in last year. We should be grateful if you would continuously support. The match details show as below.

Beneficiary Party : Treats



- Date : 3-9-2017 (Sunday)
- Time : 1700hrs - 2300hrs
- Venue : Sun Mong Club ~ 3/F., Block B, Hung Hom Commercial Centre, 37-39 Ma Tau Wai Road, Hung Hom, Kowloon
- Eligibility : The enrolment form and minimum donation of HK\$100 must be submitted by the day of match at the venue for registration (Hong Kong Darts Association members only).
- Other contributions : HKDA also invites the Member on behalf of an individual or team contributions to support the charity, the more the better, a little no arrests!  
Please complete donation form together with donation money and handed to the match day at Sun Mong Club, Hung Hom.  
Any inquiries please contact Mr. Michael So (Mobile : 9259 6664)
- Playing Format : Singles 501 (Open In / Double Out)  
Less than 16 players : Group Round Robin in Best of 3 legs, afterwards best of 5 legs knock-out  
More than 16 players : Best of 5 legs knock-out
- Prizes : Champion and 1<sup>st</sup> Runner up ~ Trophy  
Joint 3<sup>rd</sup> ~ Medals  
Most Donated Player & Outstanding Donation ~ Trophy

For any inquiries, please E-mail to [info@hkdart.org.hk](mailto:info@hkdart.org.hk)